



Styrelsemöte

Handbollspojkarna i Tibro

Närvarande: Kristian Lagerström, Kenneth Pålsson, Lars Klint, Stefan Kling, Peter Söderlund, Viktor Lannemyr

§1 Öppnande av möte

Peter välkomnar och öppnar mötet

§2 Godkännande av dagordning

Dagordningen godkändes

§3 Val av justerare

Kenneth Pålsson

§4 Tidigare protokoll

Tidigare protokoll lästes igenom

§5 Inkomna skrivelser

Hallbybollen, Ravelli – erbjudande om webbshop (Jessika kollar vidare)

§6 Ekonomi

161.092kr på kontot (mycket är återbetalning från OLKA). Sponsorpengarna börjar rulla in (11st skyltar). Magnus har hämtat ut våra sponsorvaror på SERVA/PLS. Vi försöker hitta ett bra sätt att prångla ut dessa snarast Gunta lägger upp ett smart system (ut på nätet och hämta inspiration).

§7 Seniorverksamheten

Fredrik Henricsson och Magnus Pettersson kommer att leda seniorerna 20/21. Lars har haft ett samtal om ersättning. Vi har kört försäsong fram till midsommarveckan. Spelschemat har skickats ut och vi spelar som regel hemma söndagar 16.00 och premiär 27/9 mot särökometerna. Vi saknar bortamatcherna för div 4. USM 19-20 september. Mycket är osäkert kring corona när det gäller publik.

Vi försöker att ordna busstransport till de längsta bortamatcherna. Peter fortsätter kollar om det nu går att lösa att vi har ett eget omklädningsrum?

§8 Ungdomsverksamhet

Skadevi Cup ligger brunt till som beslutet är fattade idag.

Ledare och spelarrekruteringen är kritisk. Aktivitetsgraden bland barn och unga minskar och vi med den. Vi behöver tänka nytt och ta ett omtag i de yngre åldrarna. Peter har pratat med Marcus på föreningspoolen men inget konkret har ännu kommit ur det samtalet. Kanske ska vi pausa årets nya runda och istället rekrytera till de befintliga? Är det här våra -02:or kan bidra? Vi behöver alla hjälpas åt med att ställa frågan. Hur kan kommunen möta upp våra ambitioner med skola/fritids? Vilka nyckelpersoner och gatekeepers har vi? Snutt? Goalcha? Fritidshandboll? Klassturnering? Samarbete mellan föreningar?

1. Ledare 2. Rekruteringsplattform 3. Paketering 4. Innehåll 5. Föräldrar

§9 Utbildning

Limmet har gått BAS-instruktörsutbildning och går andra delen av TS3 i januari. Vi uppmuntrar alla att gå utbildning. Magnus pratar med Anto och Kamil om att vara domaransvariga för klubben/klubbarna. Gunta bokar upp datum för domarutbildning och gör ett system för hur vi kan besätta matcher med föreningsdomare – samarbete är att föredra.



§10 Sponsring

Är det så att man inte behöver betala reklamskatt på skyltar? Peter kollar med Tomas i Tibro IK. Kan vi lyfta upp handbollshundringen som ett alternativ till publikintäkter. Lotta ut priser och en tävling internt om vem drar in mest pengar till HP eller ha något slags bonussystem? Fredrik har tankat in förslag till att snygga till vårt sponsorerbjudande Gunta har bollen ihop med Viktor och de träffas i veckan för att planera och strukturera arbetet med att få in medel. Vi behöver bli bättre på att tacka för stödet från våra sponsorer för att kunna fortsätta långsiktigt.

§11 Cafeterian

Förtjänsten blev 74.000kr. Kenneth har haft ett möte med kommunen om utformningen och det justeras sannolikt lite småsaker utifrån det mötet men den kommer bli ett stort lyft. Mycket av matcherna försvinner och beroende på hur det kommer se ut behöver vi ha alla möjligheter öppna för hur vi ska drifva cafeterian kommande säsong. Kenneth grejar med frågan.

§12 Administration

Föreningspoolen: Man har hittat finansiering för ytterligare ett år för Marcus och anställt en ny kanslist. Var kan vi hitta kompendium med våra inkomstkällor som Gunta gjort tidigare digitalt?

§13 Övriga frågor

Vi fortsätter att utveckla tankar kring hur handbollen i Tibro kan jobba med tex målstegen eller grundstenen tillsammans. Årsmöte 2 juni på föreningspoolen genomfört.

§14 Nästa möte

Måndag 17/8 18.00

§15 Avslutande av möte

Ordförande tackar för visat intresse och avslutar mötet

Mötesordförande

Peter Söderlund

Protokollförare

Kristian Lagerström

Justerare

Kenneth Pahlsson
